	Заявление на заключение договора на оказание оператором услуг по проведению операций в реестре углеродных единиц от иностранного юридического лица
[bookmark: _GoBack]Application for conclusion of a contract with the registry administrator on provision of services for the operation of the registry of carbon units by a legal entity

	1. Наименование организации/
Name




	2. Организационно-правовая форма/
Form of incorporation




	3. Регистрационный номер, согласно выписке из торгового реестра страны регистрации Иностранного Клиента, или иного эквивалентного документа, исходящего от государственных органов данной страны/
Registration number, according to an extract from the trade register of the country of incorporation of the foreign client or another equivalent document issued by the government authorities of that country




	4. Дата государственной регистрации (при наличии)/
Date of state registration (if available)


 

	5. Адрес места нахождения/
Registered address





	6. Идентификационный номер налогоплательщика (ИНН) (при наличии)/
Taxpayer Identification Number (TIN) (if available)




	7. Сведения об осуществляемых видах экономической деятельности (при наличии)/
Information about the types of economic activities (if available)







